



Parliamentary Protective Service  
Service de Protection Parlementaire  
Canada

## **Request for Proposal / Demande de propositions: PPS\_RFP\_2022-107**

Coaching Services for the Services for the Parliamentary Protective Service/  
/Service de Leadership et d'encadrement pour le Service de protection  
parlementaire

### **AMENDMENT 001**

The purpose of this amendment is to Delete the Section 12, PROPOSED RESOURCE EXPERIENCE AND QUALIFICATIONS of APPENDIX D and to DELETE CRITERIA R2 of the TABLE 1 in APPENDIX-E , EVALUATION CRITERIA AND COMPLIANCE MATRIX and replace tem with the followings:

### **APPENDIX D – STATEMENT OF REQUIREMENTS**

#### **12. PROPOSED RESOURCE EXPERIENCE AND QUALIFICATIONS**

All of the Supplier's proposed resource(s) shall have the following experience and qualification:

- At least eight (8) years of experience providing executive and leadership coaching services within the past ten (10) years (calculated from the closing date of this RFP);
- Have a certificate in Coaching (e.g. Coaching Certificate Program, Board Certified Coach, Certified Leadership Coach, CAC, etc. ); and
- Ability to provide coaching services in English and French.

### **APPENDIX E – EVALUATION CRITERIA AND COMPLIANCE MATRIX**

<b>#</b>	<b>Description of Criterion</b>	<b>Bidder's Proposal Reference</b>
<b>R2</b>  <b>45 points</b>	<b>Proposed Bidder Resources</b> The Bidder should demonstrate its capacity to meet the requirements necessary to provide executive and leadership coaching services by providing resumes of four (4) proposed resources, meeting	

<p><b>Minimum passing mark: 65%</b></p>	<p>minimum requirements under Section 12 of this RFP, and should include the following information for each resource:</p> <p><b>Proposed Bidder Resources</b></p> <p>The Bidder should demonstrate its capacity to meet the requirements necessary to provide executive and leadership coaching services by providing resumes of four (4) proposed resources, meeting minimum requirements under Section 12 of this RFP, and should include the following information for each resource:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Name of proposed resource;</li> <li>• Language(s) spoken, read and written and degree of proficiency in each;`</li> <li>• Education – Degree received, University School’s Name, etc.</li> <li>• Additional education/training – dates and duration of training;</li> <li>• Certifications</li> <li>• Employment/Assignments with descriptions relevant to this RFP – include period of work with start and end dates NB** Section 12 minimum requirements: <ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Have a certificate in Coaching (e.g. Coaching Certificate Program, Board Certificate Coach, Certified Leadership Coach) will be as an asset; and</li> <li>▪ Ability to provide coaching services in English and French.</li> </ul> </li> </ul>	
---	---	--

**\*\*All other terms and conditions remain unchanged.**

\*\*\*\*\*

## MODIFICATION 001

Le but de cette modification est d'EFFACER la section 12 EXPERIENCE ET QUALIFICATIONS DES RESSOURCES PROPOSEES de l'ANNEXE D, ENNONCE DES BESOINS, ainsi que Le CRITERE C2 – RESSOURCES PROPOSEES PAR LE SOUMISSIONNAIRE, de l'ANNEXE E – CRITERES ET GRILLES D'EVALUATION et les remplacer par les suivants :

### ANNEXE D – ÉNONCÉ DES BESOINS

#### **12. EXPÉRIENCE ET QUALIFICATIONS DES RESSOURCES PROPOSÉES**

Toutes les ressources proposées par le fournisseur doivent posséder l'expérience et les qualités suivantes :

- Au moins huit (8) ans d'expérience de la prestation de services d'encadrement à des cadres supérieurs et à des dirigeants au cours des dix (10) dernières années (calculée à partir de la date de clôture de la présente DP);
- Détenir un certificat en encadrement (CCP, BCC, CLC, CAC, etc.) constituera un atout;
- Fournir des services d'encadrement en anglais et en français.

### ANNEXE E – CRITÈRES ET GRILLES D'ÉVALUATION

N°	Description du critère	Renvoi à la proposition du soumissionnaire
<b>C2</b>  <b>60 points</b>  <b>(65% note de passage)</b>	<b>Ressources proposées par le soumissionnaire</b>  Le soumissionnaire doit démontrer sa capacité de répondre aux exigences nécessaires pour fournir des services d'encadrement de hauts cadres et de dirigeants en fournissant le curriculum vitæ de quatre (4) ressources proposées conformément aux exigences minimales de la section 12 de la présente DP. Il doit ajouter les renseignements suivants pour chaque ressource : <ul style="list-style-type: none"><li>▪ Nom de la ressource proposée;</li><li>▪ Langues parlées, lues et écrites et degré de maîtrise de chacune;</li><li>▪ Études – diplôme obtenu, école, etc.</li><li>▪ Formation supplémentaire – dates et durée de la formation;</li><li>▪ Certifications;</li></ul>	

	<ul style="list-style-type: none"><li>▪ Emploi et affectations avec descriptions pertinentes à la présente DP – inclure les dates.</li></ul> <p>NB** Exigences minimales de l'article 12 :</p> <p>Toutes les ressources proposées par le fournisseur doivent posséder l'expérience et les qualités suivantes :</p> <ul style="list-style-type: none"><li>▪ Au moins huit (8) ans d'expérience de la prestation de services d'encadrement à des cadres supérieurs et à des dirigeants au cours des dix (10) dernières années (calculée à partir de la date de clôture de la présente DP);</li><li>▪ Détenir un certificat en encadrement (CCP, BCC, CLC, CAC, etc.) constituera un atout;</li></ul> <p>Fournir des services d'encadrement en anglais et en français.</p>	
--	---	--

**\*\*Tous les autres termes et conditions demeurent inchangés.**